
 

 

 

 

Referat fra generalforsamling i S/K – 80 
tirsdag d. 29. marts 2010. 

 
 

Igen i år var der manglende tilslutning til generalforsamlingen. Der var kun 8 fremmødte. 
Formanden bød velkommen, hvorefter generalforsamlingen overgik til dagsordenen. 
 
1. Valg af dirigent. 
 
Valgt blev Richardt Andersen. 
 
 
2. Bestyrelsens beretning. 
 
Formanden fremførte, at trods kontingentnedsættelse ved sidste generalforsamling, er der 
i år overskud på driften. 
Verdo har lagt nye varmerør på Kantatevej og efter bedste evne lagt fliser, asfalt og 
brostensbelægning. Der vil dog blive et vejsyn i løbet af 2011, ligesom vejene vil blive 
gennemgået for revner efter den hårde vinter. 
 
Legepladsens gamle redskaber vil blive gennemgået, dvs. skibet og rutschebanerne. 
 
Vi er blevet kontaktet af Telenor, som gerne vil leje et areal til en kasse på 165x130x90 
ved siden af skur og mobilmasten. De vil have et mobilsignal i masten og har tilbudt 
12.000 kr., som bestyrelsen har accepteret. Dette vil forbedre dette års budget med dette 
beløb i forhold til det udsendte budget. 
 
Der blev heller ikke i år arrangeret fastelavn. Det er en skam, da der har været stor 
tilslutning når det blev afholdt. Der er ikke budgetteret med dette arrangement i år. 
 
Der blev afholdt et velbesøgt og meget vellykket Skt. Hans arrangement. 
 
Der gøres opmærksom på, at der ikke må lægges grenaffald på bålpladsen før 1. maj. 
 
Vi har pæne fællesarealer og er tilfreds med vedligeholdelsen af dem. Der vil igen i år blive 
lagt gift mod ”dræbersnegle. 
 
Der er købt garantbeviser for 20.000 kr., velvidende at det er risikovillig kapital, men det er 
for at få en højere forrentning af vores overskudslikviditet i Sparekassen.  
 
Beretningen godkendt uden kommentarer  
 
 
  



 

 

 
 
3. Aflæggelse af regnskabet. 
 
Kassereren gennemgik regnskabet. Som det fremgik af formand-ens beretning er der 
overskud på driften. 
 
Regnskabet godkendt uden bemærkninger. 
 
 
4. Indkomne forslag. 
 
Der var ikke indkommet forslag til bestyrelsen. 
 
 
5. Fremsættelsen af budget og fastsættelse af kontingent. 
 
Der er afsat ekstra penge til snerydningskontoen.  
Budgettet vedtaget og uændret kontingentet. 
  
 
6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. 
 
Richardt og Jan genvalgt. Som nyt medlem af bestyrelsen blev valgt Stefan Schmidt (S5). 
Leif havde ikke ønsket genvalg efter 24 år i bestyrelsen.  
 
7. Valg af 2 suppleanter. 
 
Brian Madsen (S33) og Anja Østergaard (S33) 
 
8. Valg af 2 revisorer. 
 
Leif Jensen (S7) og Henrik Fjendbo (S11) 
 
9. Valg af 2 revisorsuppleanter. 
 
Lene Fjendbo (S11) og Jørgen Rasmussen (K73) 
 
10. Festudvalg. 
 
Valgt blev Brian Madsen (S33) og René Bjørkmann (S15), ligesom generalforsamlingen 
gik ud fra at Lene Fjendbo (S 11) ville fortsætte. 
. 
 
11. Eventuelt. 
 
Intet. 
 



 

 

 
 
Generalforsamlingen afsluttet kl. 1935 
 
Aftenen blev afsluttet med kaffebord, men i år blev vi trakteret med smørrebrød. 
 


